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KORT VERSLAG 

 

 
 
 
Vergadering werkgroep raadsleden van 20 november 2018 
 
Locatie:  Stadhuis Weesp 
Tijd:   19.30 – 21.15 uur 
 
Aanwezig:  B.J. van Bochove, burgemeester Weesp, J. Slingerland, Hilversum; G. Zagt, Wijdeme-

ren; A. Blommestein, Weesp, W.Meijerman, Huizen 
D. van Baarle, BGV; A. Bloemendaal , BGV; P. van der Pol, Bevolkingszorg; P. Ben-
schop, veiligheidsregio; L. Ouwerling, veiligheidsregio 

Afwezig: R. Bruintjes, Blaricum; E. van den Berg, Laren; A. Keesman, Weesp; R. Stumpel, 
GHOR; J. Kwekkeboom; Gooise Meren 

 
Opening en vaststelling van de agenda 20 november en verslag bijeenkomst 2 juli 2018 
Er zijn afmeldingen ontvangen van de heer Bruintjes, de heer Van den Berg en de heer Stumpel. De 
heer Keesman laat zich vervangen door mevrouw Blommestein.  
De heer Van Bochove maakt een korte voorstelronde langs de aanwezigen.  
De agenda van vandaag en het verslag van 2 juli 2018 worden vastgesteld. 
 
Ontwikkelingen meldkamer Midden Nederland 
De heer Biemolt geeft een presentatie over de meldkamer Midden Nederland. Het gaat om de samen-
voeging van drie meldkamers (Flevoland, Gooi en Vechtstreek en Utrecht) met daarin de drie hulp-
diensten politie, brandweer en ambulance. In 2015 heeft de minister een besluit genomen om terug te 
gaan van 25 naar 10 meldkamers. De politie wordt de toekomstige beheerorganisatie. Er is een be-
stuurlijke stuurgroep met daarin o.a. de bestuurlijk portefeuillehouder meldkamer voor onze regio, de 
heer Ossel. De stuurgroep is de opdrachtgever voor de meldkamer Midden Nederland. In 2017 is er 
gekozen voor een locatiewijziging naar Hilversum, nieuwbouw was aantrekkelijker qua exploitatiekos-
ten. De start van de sloop en de start van de bouw zijn gepland voor 2020. In het  eerste kwartaal 
2022 wordt de nieuwe meldkamer operationeel. De gezagslijnen lopen via de diensten (ambulance, 
brandweer en politie), het beheer valt onder de politie. De beheerslasten worden afgeroomd van de 
veiligheidsregio en gaan naar de politie. Er wordt nu al gewerkt aan het harmoniseren van de werkpro-
cessen. De 10 meldkamers worden op elkaar aangesloten. Wij zijn de laatste meldkamer die landelijk 
zal overgaan.  
 
Brandrisicoprofiel en dekkingsplan Brandweer Gooi en Vechtstreek  
De heer Van Baarle meldt dat de brandweer de komende weken langs komt in alle commissies voor de 
bespreking van het brandrisicoprofiel en het dekkingsplan. In oktober zijn er twee raadsinformatiebij-
eenkomsten gehouden waar ook aandacht is besteed aan dit onderwerp. Vanavond is de bespreking in 
de commissie van Blaricum, vandaar dat de heer Bruintjes niet aanwezig is. Het algemeen bestuur zal 
30 januari 2019 de stukken definitief vaststellen.  
De heer Slingerland spreekt zijn waardering uit voor de raadsinformatiebijeenkomsten. In Hilversum 
komen deze stukken morgenavond terug voor zienswijze in de commissie. Hij informeert naar de risi-
cobeheersmaatregelen die worden genomen bij het afwijken van de normtijden bij bepaalde gebruiks-
functies. Op welke manier zou je dit kunnen compenseren, bijvoorbeeld door brandpreventieve voorzie-
ningen, geven van handelingsperspectief en voorlichting. Het inzetplan gaat over welke voertuigen waar 
komen te staan. De heer Van Bochove geeft aan dat overal binnen de norm zijn, niet mogelijk is. Er 
moeten keuzes worden gemaakt. Maatregelen worden getroffen door de gemeenten i.s.m. de brand-
weer.  
De heer Zagt is blij met het feit dat de raden meer informatie krijgen dan voorheen. Hij informeert naar 
de dekking per gemeente. Voor Wijdemeren is het totaal aantal objecten binnen de norm erg laag, is 
dat zorgelijk. Mevrouw Bloemendaal geeft aan dat de zorg in de dekking op de dag zit. Dat is een 
landelijke zorg, vrijwilligers  zijn op de dag nauwelijks beschikbaar. Daarom wordt vaak ondersteund 
door beroepspersoneel. Maatgevende incidenten gaan over 6 mensen of meer. Bij uitruk op maat, kom 
je (afhankelijk van het incident) met 2 of 4 mensen op locatie. Je bent daardoor vaak sneller ter plekke. 
De heer Van Baarle geeft aan dat de optie alleen beroepspersoneel onbetaalbaar is. De heer Meijerman 
informeert of de kwaliteit gewaarborgd is. De heer Van Bochove vult aan dat de situatie bepalend is. Je 
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moet rekening houden met bestaande kazernes en je moet zorgen voor menskracht. Om inzicht te 
krijgen in de bezetting zijn we gaan werken met een beschikbaarheidssysteem. Een landelijke tendens 
is dat vrijwilligers ook korter blijven, de landelijke doorlooptijd is 8 jaar. 
De heer Meijerman informeert naar het standpunt van VBV. De heer Van Baarle meldt dat de VBV 
voorheen erg gericht was op onze regio omdat wij als één van de eerste regio’s experimenteerden met 
variabele voertuigbezetting. Dat is nu in alle regio’s het geval. De VBV is deels ook politiek gestuurd. 
We hebben hen getracht bij dit proces te betrekken.  
 
Ontwerpbeleidsplan 2019-2022 veiligheidsregio Gooi en Vechtstreek 
De heer Benschop geeft een korte presentatie. Het beleidsplan beschrijft de ontwikkelingen voor de 
komende jaren en welke keuzes de veiligheidsregio maakt. Het is een richtinggevend document. Het 
beleidsplan is een wettelijke verplichting, maar wordt steeds belangrijker als strategisch sturingsdocu-
ment voor bestuur en directie. Het heeft ook een functie in de maatschappelijke verantwoording o.a. 
richting de raadsleden. Er is een link tussen het beleidsplan, de begroting en de P&C cyclus. Tot nu toe 
werd het beleidsplan geschreven vanuit ambitie, maar niet vertaald in de begroting. Dat is de reden 
waarom we vanaf dit jaar een duidelijke koppeling wordt gemaakt. Het ontwerpbeleidsplan wordt gelijk-
tijdig met de kadernota behandeld in het algemeen bestuur. De kadernota gaat voor zienswijze naar de 
colleges, het beleidsplan gaat ter bespreking ook naar de raden. In de wet staat dat de burgemeester 
het beleidsplan bespreekt met de raad. Het beleidsplan beschrijft niet het reguliere en dagelijkse werk, 
maar wel de belangrijkste beleidskeuzes. De prioriteit voor de komende jaren is de samenwerking met 
Flevoland. De heer Benschop vraagt of het wenselijk is dat we jaarlijks bij de raden langs gaan voor 
actualisatie? Is er nog een rol voor deze werkgroep (meer aan de voorkant betrekken en meedenken)?  
De heer Slingerland geeft aan dat wat hem betreft het stuk rondgestuurd had kunnen worden, zodat er 
mee gedacht kan worden over de inhoud. Hij zit hier echter niet als gemandateerd raadslid. Mevrouw 
Blommestein zou de actualisatie niet jaarlijks aan de raden voorleggen, dat zou een rol kunnen zijn voor 
deze werkgroep . De heer Meijerman geeft aan dat dit onderwerp voor iedereen belangrijk is. Hij bena-
drukt het belang om de raden tijdig en regelmatig te blijven informeren. De heer Zagt geeft aan dat is 
afgesproken als werkgroep alleen bijeen te komen als dat noodzakelijk is. Hij snapt wel het belang van 
het contact, om elkaar regelmatig te zien en te spreken. De werkgroep kan geen rol vervullen die aan 
de raad is. Hij ziet de rol van de werkgroep met name in het proces, en niet in de inhoud.  
De heer Van Bochove wil de actualisatie niet jaarlijks in de raden bespreken, wel kan in de werkgroep 
worden gepolst. Na een jaar kan dan worden bekeken wat hebben we waargemaakt en wat ligt er nog 
aan uitdaging.  
 
Mededelingen 

 Samenwerking veiligheidsregio’s Flevoland en Gooi en Vechtstreek 
De heer Van Bochove licht toe dat we intensief bezig zijn met de samenwerking. Per 1 november is 
John van der Zwan ook benoemd als commandant brandweer voor Flevoland. Met Flevoland is afge-
sproken om te komen tot een samenwerkingsovereenkomst, de stip op de horizon blijft wel bestuur-
lijke samenvoeging.  

 Oefencentrum 
Er wordt onderzocht of er kan worden gekomen tot een gezamenlijk oefencentrum samen met de vei-
ligheidsregio’s Utrecht en Flevoland. We zijn intensief aan het zoeken naar een oplossing, die ook be-
taalbaar is. Er wordt ook gewerkt aan de drieslag met deze drie regio’s, die omvat naast het oefenter-
rein, ook de meldkamer en het veiligheidsbureau.  
 
Afronding 

 Samenvatten resultaten bijeenkomst 
De presentaties van deze avond en het ontwerpbeleidsplan worden rondgestuurd. De komende peri-
ode komen zowel het dekkingsplan als het beleidsplan langs in alle commissies.  

 Volgende bijeenkomst? 

De volgende bijeenkomst wordt gepland op dinsdag 9 april 2019 van 19.30-21.30 uur in het gemeente-
huis van Weesp. 
 
De voorzitter bedankt aanwezigen en sluit de vergadering om 21.15 uur.  


